
Zápis č. 48 ze zasedání zastupitelstva obce Věžnice konaného dne 5.9.2022 

Bod 1 – Zahájení schůze 

Jednání zastupitelstva obce Věžnice bylo svoláno v souladu s §91 odst.1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích a 

zahájeno starostou Davidem Drahošem.  

Přítomno je 7 zastupitelů. Pan MUDr. Wasserbauer je omluven a pan Ing. Josef Málek dorazí v průběhu 

zasedání. Starosta shledal zastupitelstvo jako usnášeníschopné dle §92 odst. 9 zákona o obcích.  

Ze zasedání zastupitelstva je pořizován zvukový záznam. 

Začátek 19:00 hod. 

 

Bod 2 – Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji jako zapisovatele paní Annu Adamcovou, ověřovatele zápisu pana Adama 

Drahoše a pana Ing. Antonína Kunce.“ 

Návrh usnesení č. 90/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje ověřovatele zápisu pana Adama Drahoše a pana Ing. Antonína 

Kunce. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 90/2022 bylo schváleno. 

 

Bod 3 – Schválení programu 

Starosta D. Drahoš: „Navrhuji rozšíření programu o bod č. 5 Pozemky, ostatní body se posunou.“ 

Návrh usnesení č. 91/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozšíření programu o bod č. 5 Pozemky. Ostatní body se posunou. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 91/2022 bylo schváleno. 

 

Program: 

 

1)  Zahájení 

2) Určení ověřovatelů zápisu a zapisovatele 

3) Schválení programu 

4) Přestavba a přístavba sálu KD  

5) Pozemky 

6) Informace z činnosti úřadu 

7) Rozprava členů zastupitelstva 

8) Závěr 

 

 

Návrh usnesení č. 92/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje rozšířený program zasedání. Viz příloha zápisu č. 2 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 0 



Usnesení č. 92/2022 bylo schváleno. 

 
V 19:05 dorazil pan Ing. Josef Málek.  

Bod 4 – Přestavba a přístavba sálu KD 

Starosta D. Drahoš: „Tento bod je dnes tím hlavním. Máme před sebou Zprávu o posouzení kvalifikace, 

posouzení a hodnocení nabídek. Nejnižší nabídka byla od firmy Rekostav.“ 

 

Návrh usnesení č. 93/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje na základě výsledku výběrového řízení, jako zhotovitele stavby 

„Přístavba objektu kulturního domu č.p. 45 Věžnice“ firmu REKOSTAV s.r.o., Tyršova 517, 588 13 Polná, IČ: 

46961194 za cenu 5 197 446,90 Kč vč. DPH a pověřuje starostu obce podpisem Smlouvy o dílo. Zpráva o 

posouzení kvalifikace, posouzení a hodnocení nabídek – příloha zápisu č. 3, Smlouva o dílo – příloha zápisu 

č. 4. 

Pro: 7      Proti: 0    Zdržel se: 1 

Usnesení č. 93/2022 bylo schváleno. 

 

Bod 5 – Pozemky 

Starosta D. Drahoš: „Na zasedání dne 5.8. jsme usnesením č. 80/2022 schválili prodej dvou částí pozemku 

pod rodinným domem panu Jindřichu Teclovi. Při realizaci prodeje se přišlo na to, že on ten dům má 

s manželkou ve společném jmění manželů. Konzultoval jsem s kolegy z Polné, jak to udělat. Bude stačit, když 

zrušíme usnesení o prodeji panu Teclovi a přijmeme usnesení o prodeji manželům Teclovým do společného 

jmění manželů.“ 

 

Návrh usnesení č. 94/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice ruší usnesení č. 80/2022. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 94/2022 bylo schváleno. 

 

Návrh usnesení č. 95/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice schvaluje prodej dílů „a“ a „b“ pozemku parcelní číslo 992/49 o výměře celkem 12 m2 

v k.ú. Dolní Věžnice dle GP č. 371-39/2022 manželům Jindřichu a Evě Teclovým, bytem Věžnice 83 za cenu 80 Kč/m2. 

Podpisem kupní smlouvy pověřuje starostu obce. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 95/2022 bylo schváleno. 

 

Bod 6 - Informace z činnosti úřadu. 

Starosta D. Drahoš informoval zastupitele o probíhajících stavbách – chodníky, altán na školní zahradě, 

kovárna, turistická odpočívadla. Také o poruše čerpadla na starém vrtu pro horní část obce. Dále zastupitele 

informoval o celkových nákladech na rekonstrukci lávky pod jezem rybníka Kukle.   

 



Návrh usnesení č. 96/2022 

Zastupitelstvo obce Věžnice bere na vědomí informace přednesené starostou obce. 

Pro: 8      Proti: 0    Zdržel se: 0 

Usnesení č. 96/2022 bylo schváleno. 

 

Bod 8 – Rozprava členů zastupitelstva 

Zastupitelé hovořili o plánované rekonstrukci školní kuchyně a jídelny.  

 

Bod 9 – Závěr  

V 19:45 hodin starosta jednání ukončil, poděkoval zastupitelům za účast a popřál jim klidný večer. 

 

Ověřili:                    

             

Adam Drahoš     ……..……………………………… 

                                   

        

        Ing. Antonín Kunc    ……………………………………… 

               

 

   starosta David Drahoš   ……………………………………… 


